
          
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                     ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
 
ΝΟΜΟΣ ΕΥΒΟΙΑΣ                                                               Αλιβέρι  19-4-2022 
 
ΔΗΜΟΣ ΚΥΜΗΣ-ΑΛΙΒΕΡΙΟΥ                                             Αριθ. Πρωτ. 5273 
 

         

                                                                                                 

Aριθ. Απόφ.:41/2022                                                              
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

   Από το  9ο  πρακτικό συνεδρίασης  του Δημοτικού Συμβουλίου Κύμης-Αλιβερίου. 
 
 
 

 ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης περί εξέτασης αιτήματος απαλλαγής από δημοτικά τέλη , 

τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού των επιχειρήσεων,  οι οποίες πλήττονται 

οικονομικά μετά το κλείσιμο του Επαρχιακού δικτύου  Στόμιο – Οξυλίθου  

προκειμένου να υλοποιηθεί το έργο από την Π.Ε. Ευβοίας. (σχετ. το υπ΄αριθ. 

5045/14-4-2022 αίτημα). 

  Σήμερα την 18 Απριλίου 2022 ημέρα Δευτέρα   και ώρα  έναρξης 18:30 μμ το 

Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Κύμης–Αλιβερίου, συνήλθε  σε τακτική   

συνεδρίαση, έπειτα  από την με αριθ. πρωτ.5049/14-4-2022 έγγραφη πρόσκληση 

του Προέδρου κ. Ζέρβα Γεωργίου, που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε σύμφωνα με 

τις σχετικές διατάξεις του  Ν. 3852/2010 όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει, η 

οποία γνωστοποίει ότι θα πραγματοποιηθεί με τηλεδιάσκεψη μέσω της 

πλατφόρμας του Υπουργείου Εσωτερικών e:Presence.gov.gr , λόγω των έκτακτων 

συνθηκών που επικρατούν στην χώρα από την εξάπλωση της πανδημίας του 

κορωνοϊού  COVID -19 και τις ανάγκες περιορισμού  της διάδοσης του. 

 Ο  Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
συμμετείχαν. 

 

     

   ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΕΣ     

 

1.Ζέρβας Γεώργιος –Πρόεδρος    
2 .Πιλάτης Ιωάννης  
3.Μπαράκος Νικόλαος 
4. Θεοδώρου Αλέξανδρος                                  
5.Δημάς Κων/νος  
6.Κότσαρης Γεώργιος 
7.Σαμαράς Χρήστος 
8.Μπόκαρης Γεώργιος                                
9.Μαστροκώστας Νικόλαος 
10.Ανδριώτη Αθηνά 
11.Σαμαρά - Μπότη Μαρία           

12. Θωμάς Δημήτριος  

13.Μπάτσα – Θωμά Αρετή 
14. Βλάχος Αναστάσιος 
15.Φραγκούλης Δημήτριος 
16.Ζέρβας Θεμιστοκλής 
17.Στουπή Ελένη   
18.Μάγειρας Δημήτριος    
19.Χριστόπουλος Βασίλειος   
20.Γλυκός Ταξιάρχης  
21.Θαλασσινού Αλεξάνδρα 

                    
         ΜΗ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΕΣ 

    ( αν και νόμιμα προσκλήθηκαν) 

1. Ντόβολης Ευάγγελος 
2. Κιούσης Νικόλαος  

3. Κόλλια- Βότση Σοφία 
4. Καρτελιάς Κωνσταντίνος 
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22. Κέκης Κωνσταντίνος  
23.Αναγνώστου Παναγιώτης 

 
      Στην συνεδρίαση συμμετείχε η πρόεδρος της κοινότητας Οξυλίθου. 
 

    Ο Δήμαρχος, κ. Μπουραντάς Αθανάσιος, προσκλήθηκε και  συμμετείχε  στη 
συνεδρίαση . 

Στην συνεδρίαση συμμετείχαν ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου κ. Μαθιουδάκης 
Γεώργιος και ο υπάλληλος του Δήμου κ. Παππάς Σπύρος για την τήρηση των 
πρακτικών.  
Ο Πρόεδρος αφού  διαπίστωσε ότι υπάρχει απαρτία κήρυξε την έναρξή της 
συνεδρίασης και στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Οικονομικών 
Υπηρεσιών κ. Πιλάτη Ιωάννη , ο οποίος έθεσε υπόψη του σώματος το υπ. αριθμ. 
5045/14/4/2022 αίτημα της προέδρου  κοινότητας Οξυλίθου, το οποίο 
αναφέρει τα εξής: 
{κ. Αντιδήμαρχε παρακαλώ όπως στην επόμενη Συνεδρίαση της Οικονομικής 
Επιτροπής συμπεριληφθεί και συζητηθεί στα θέματα της ημερήσιας διάταξης και 
το αίτημα της Κοινότητας  Οξυλίθου που αφορά την απαλλαγή των άμεσων και 
έμμεσων  φόρων προς το Δήμο από τους επαγγελματίες του Στομίου Οξυλίθου , 
που πλήττονται οικονομικά ύστερα από το κλείσιμο του Επαρχιακού Δικτύου 
Στόμιο Οξυλίθου – Πλατάνα , προκειμένου να υλοποιηθεί το μεγάλο έργο από 
την Π.Ε Ευβοίας. 
Αίτημα των επαγγελματιών η απαλλαγή αυτή να έχει ισχύ τουλάχιστον πέντε 
χρόνια. 
Οφείλουμε εμπράκτων να στηρίξουμε τους επαγγελματίες αυτούς δείχνοντας 
κατανόηση και αλληλεγγύη. } 
 
 Στην συνέχεια ο κ. Πιλάτης ανέφερε …..Η κα Κατσαρή μου ανέφερε 15 
επιχειρήσεις που πλήττονται …Σίγουρα πρέπει να βοηθηθούν αυτοί οι 
άνθρωποι….Δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα απαλλαγής από τα τέλη 
καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού.  
 
 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση όπου μεταξύ άλλων αναφέρθηκαν: 
 
 κα Κάτσαρη Κλειώ Πρόεδρος Κοινότητας Οξυλίθου:…. Να απαλλαγούν για πέντε 
χρόνια από τα τέλη στο Δήμο….Να παγώσουν τυχόν οφειλές τους και να 
ενισχυθούν  από κάποιες αγορές από τον Δήμο…… 
 
 κα. Στουπή δημοτική σύμβουλος: …….η απόφαση να είναι για φέτος  και να 
γίνεται επικαιροποίηση κάθε χρόνο …….. 
 
 
Ολόκληρη η διαλογική συζήτηση είναι καταγεγραμμένη στην 
απομαγνητοφώνηση των πρακτικών.  
 
 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά. 

Το δημοτικό συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση την σχετική 

ισχύουσα νομοθεσία και μετά την διαλογική συζήτηση  

                                     ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

            ( Η πρόεδρος της Κοινότητας Οξυλίθου ψήφισε θετικά) 

Την απαλλαγή από τα τέλη καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, για το οικ. έτος 
2022 των επιχειρήσεων που βρίσκονται στο Στόμιο Οξυλίθου οι οποίες  
πλήττονται οικονομικά ύστερα από το κλείσιμο του Επαρχιακού Δικτύου Στόμιο 
Οξυλίθου – Πλατάνα , προκειμένου να υλοποιηθεί το μεγάλο έργο από την Π.Ε 
Ευβοίας. 
 
 

    Αφού δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση. 
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Γ΄ αυτό γράφτηκε και υπογράφτηκε το παρόν πρακτικό. 
 
Ο Πρόεδρος                                                           Τα μέλη 
ΤΥ Υπογραφή                                                     ΤΥ Υπογραφές 
 
 
 
 
Ακριβές απόσπασμα 
Ο  Πρόεδρος 
 
 
Ζέρβας Γεώργιος 
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